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عرض سلام خدمت استاد عزیز: استاد با عرض پوزش، نمیدانم درست است که این موضوع را در

اینجا مطرح میکنم یا نه؟ اگر صلاح دانستید این بحث را در معرض دید بگذارید. در حقیقت سوالی

ندارم فقط از سر سوز و ناراحتی میخواهم این بحث را مطرح کنم. استاد اگر یادتان باشد چند ماه

پیش تلویزیون در برنامهای زنده دو زن را با روبنده در مصاحبه نشان داد. این موضوع اینقدر برای

بعضی از مقامات و مردم سنگین بوده که هنوز بعد از گذشت چندین ماه فراموش نشده و حتی

دعوتکنندهی آن خانواده هم تا مرز توبیخ هم پیش رفته. نمونهاش خبری منتشر شده در تاریخ 13

دیماه در سایت تابناک با آدرس http://www.tabnak.ir/fa/news/463185/عامل- دعوت- زن-

روبنده-دار- به- تلویزیون- توبیخ- شد. استاد چقدر ما از ارزشهای دینی و اسلامی فاصله گرفتهایم؟

اینهمه زنِ بزککرده در تلویزیون و حتی همین شبکهی اصفهان نشان داده میشود، کسی اعتراضی

نمیکند! اون وقت زنی که روبنده داشته اینهمه جنجال به پا کرده؟ چقدر ما در موضع انفعال قرار

داریم؟ من نمیگم زنها همه در تلویزیون با روبنده نشان داده بشن؛ بحث من این است که این

موضوع ارزش اینهمه جنجال نداره! زنی که روبنده داشته در اون مصاحبه، جنایت که نکرده. گذشته از

این مطلب مگر از نظر اسلام نابی که در گذشته ها پیاده میشد و در فرهنگ مردم ساری و جاری بود،

اون زمانها که غیرت در وجود مردان و زنان جامعه موج میزد، پوشاندن صورت کاری پسندیده نبوده

است؟ سیرهی حضرت زهرا(س) چی بوده؟ چرا اینهمه از حضرت زهرا(س) اسم برده میشود ولی در

این موضوعات آن شخصیت بزرگ فراموش میشود؟ چرا حضرت زهرا(س) روبنده داشتهاند؟ چرا بانو

امین(ره) از پشت پرده با بزرگان ملاقات میکرده اند؟ خدایا چقدر جامعه ما تحت تاثیر فرهنگ منحط

غرب عوض شده است؟ آی خانم چادری که مخالفت خودت را با روبنده این بانوان اعلام میکنی، اصلا

میفهمی چرا چادر سر کردهای؟ اگر زنی این را فهمیده باشد، میداند که برای فاصلهانداختن بین خود

و نامحرمان، چادر بهسر کرده است. خوب آن خانمی هم که روبنده استفاده کرده از این منظر دو قدم از

شما جلوتر بوده است. پوزش می طلبم از محضر استاد عزیز.
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باسمه تعالی: سلام علیکم: مسلّم خانمهایی که سعی دارند تبرّج و خودنمایی نداشته باشند در زیر

روبنده راحتترند که بعضاً افراد جامعه هنوز تصور خوبی از این موضوع ندارند و بعضی فکر میکنند

یک نوع سختگیری به زنان است. حال با توجه به این امر چقدر خوب است که زمینه را طوری فراهم



کنیم که خانمهایی که روبنده را انتخاب کردهاند را هم در کنار سایر خانمها مدّ نظر قرار دهیم تا زمینهی

رشد هرچه عمیقترشدنِ عفاف به جامعه برگردد. موفق باشید


